
PROTOKÓŁ NR 26/09

z posiedzenia Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Mielnik 
w dniu 08 grudnia  2009 roku.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski                  –          Wójt Gminy
2. Pan Tomasz Gorochowicz                   –          Zastępca Wójta Gminy 
3. Pani Łarysa Kierkowicz                      –         Skarbnik Gminy
4. Pan Piotr Wysocki                               –          Sekretarz Gminy
5. Pani Halina Mirowska                         -          Kierownik GOPS
6. Jolanta Galecka                                    -          Podinspektor Urzędu Gminy

Obradom przewodniczył  Pan Jan Weremijewicz – Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju 
Gospodarczego Rady Gminy Mielnik.

Porządek posiedzenia:
1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2010 rok.
2. Zaopiniowanie  pozostałych projektów uchwał  będących  przedmiotem obrad  XXIX 

sesji Rady Gminy.
3. Opracowanie planu pracy Komisji na 2010 rok.
4. Sprawy różne.

Do punktu 1

Projekt budżetu gminy na rok 2010 przedstawiła Pani Łarysa Kierkowicz. 

Pan Tobota Kazimierz – W dziale kultura fizyczna i sport zaplanowano kwotę 200 000 zł i 
budowę boiska do piłki siatkowej i koszykowej w Wajkowie. Czy ta kwota jest przeznaczona 
na to zadanie?

Pani  Skarbnik  Gminy –  Zaplanowana  kwota  jest  przeznaczona  na  dotację  celową  dla 
podmiotów nie zaliczanych do sektora finansów publicznych na realizację zadań z zakresu 
rozwoju kultury fizycznej i sportu, a konkretniej dla Mielnickiego Klubu Sportowego. Koszt 
budowy boisk w Wajkowie zostanie pokryty z funduszu sołeckiego.

Pan Tobota Kazimierz – Czy nie można by było zwiększyć budżetu dla Gminnego Ośrodka 
Kultury,   Sportu  i  Rekreacji  w  Mielniku  na  organizację  imprez.  Z  roku  na  rok  koszty 
zespołów coraz wyższe, a poziom imprez coraz niższy?

Pan Wójt Gminy – Oprócz środków własnych, będziemy się starali o pozyskanie środków na 
imprezy  z  innych  źródeł.  Oprócz  tego  planujemy,  aby  Dni  Mielnika  zorganizować 
jednodniowe co zmniejszy koszta i podniesie poziom imprezy. Konkretne ustalenia będą już 
po uchwaleniu budżetu.

Pan Adam Tobota – Moje pytanie dotyczy przekładanej po raz kolejny inwestycji jaką jest 
przebudowa parku w Mielniku. O ile droższa będzie teraz ta inwestycja w porównaniu z tym 
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gdybyśmy ja zaczęli dwa lata temu i czy środki z oprocentowania pokryją tę różnicę?

Pan Wójt Gminy  - To prawda, że w budżecie planowaliśmy środki na to zadanie i budżet 
zniósłby jego wykonanie,  ale projekt budowy oczyszczalni przewiduje przez park budowę 
kanałów i  to  cały  czas  blokuje  wykonanie  zadania.  W zamian  skoncentrowaliśmy swoje 
działania  na przebudowie kina i  budowie muzeum. Zadanie jakim jest  przebudowa parku 
będzie na pewno droższe, ale środki z oprocentowania pokryją różnicę w kosztach wykonania 
zadania.

Pani Barbara Terpiłowska – Od 3 lat  radny Tobota dobija się  o budowę parkingu przy 
cmentarzu w Mielniku, czy nie można zaplanować środków na jego wykonanie w tym roku?

Pan Wójt Gminy – Parking znajduje się przy drodze powiatowej i leży to w gestii Starosty 
Powiatu. Rozmawiałem ze Starostą na ten temat i powiedział, że nie przewiduje środków na 
ten cel. My jako gmina możemy współfinansować to zadanie, ale nie realizować je w całości 
za powiat.

Pan Stefan Troc – Moja propozycja jest taka, aby udała się do Starosty delegacja radnych i 
próbowała wyegzekwować na ten cek środki z powiatu.

Pan Wiesław Kochanowski – Dlaczego z funduszu sołeckiego nie można ułożyć chodnika 
przy drodze powiatowej?

Pan Wójt Gminy – Z funduszu sołeckiego można realizować zadania gminne, a ułożenie 
chodnika przy drodze powiatowych do takich zadań nie należy.

Komisja  Rady  7  głosami  za,  1  głosie  przeciw  i  3  głosach  wstrzymujących  się 
pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy Mielnik na rok 2010.

(w zał. na str …..... prot.)

Do punktu 2

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku sprzedaży 
w formie  bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Mielnik przedstawił i 
omówił Pan Tomasz Gorochowicz.

Komisja  Rady  jednogłośnie  w  obecności  11  członków  komisji  pozytywnie 
zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody na  odstąpienie  od  obowiązku 
sprzedaży w formie bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Mielnik

(w zał. na str …..... prot.)

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  miesięcznego  Wójta  Gminy 
Mielnik przedstawił i omówił Sekretarz Gminy.

Komisja  Rady  8  głosami  za,  przy  3  głosach  wstrzymujących  się  pozytywnie 
zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  miesięcznego  Wójta 
Gminy Mielnik
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(w zał. na str …..... prot.)

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia  2003 roku o działalności  pożytku publicznego i  o wolontariacie  przedstawiła 
Pani Jolanta Galecka.

Komisja  Rady  jednogłośnie  w  obecności  11  członków  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z  organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.

(w zał. na str …..... prot.)

Pani  Halina  Mirowska przedstawiła  i  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia 
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok.

Pan  Jan  Weremijewicz –  Czy  problem  sklepu  „Plus”  w  Mielniku  zdaniem  Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych został rozwiązany dobrze?

Pani  Halina  Mirowska –  Nasze  działania  są  takie  na  jakie  pozwala  nam prawo.  To co 
należało  do  nas  zostało  zrobione  dobrze,  natomiast  sprawa  pewnie  dla  wielu  jest 
kontrowersyjna, ale to już słabość prawa państwowego, a nie gminnego.

Pani Barbara Terpiłowska – Ile razy Komisja zwołuje swoje posiedzenia i jakie są zasady 
jej  funkcjonowania, kto wybiera i na jakich zasadach ?

Pani Halina Mirowska – Komisja zwołuje posiedzenia w zależności od potrzeb, członkami 
Komisji są przedstawiciele różnych środowisk, osoby specjalnie przeszkolone, powoływane 
przez Wójta Gminy.

Komisja Rady 10 głosami za, przy 1 głosie przeciw pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok.

(w zał. na str …..... prot.)

Do punktu 3.

Komisja Rady jednogłośnie, przy obecności 11 radnych, opracowała plan pracy na 2010 
rok.

Brzmi on następująco:

Analiza i opiniowanie materiałów na sesje rady Gminy – cały rok.
Sprawy różne – cały rok.
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I kwartał 
1. Ocena dotychczasowego funkcjonowania Zakładu Gospodarki Komunalnej oraz 

prognozy na przyszłość
2. Sprawozdanie Urzędu Gminy z podjętych działań w celu pozyskania środków 

pozabudżetowych.
3. Opiniowanie wykonania budżetu za 2009r. 
4. Analiza i wypracowanie kierunków pomocy przy budowie oczyszczalni 

przydomowych.

II kwartał 
1. 1. Analiza i wypracowanie kierunków pomocy mieszkańcom gminy przy usuwaniu 

wyrobów azbestowych.
2. 2. Analiza miejsc pracy w zakładach i instytucjach w latach 2000 - 2010.
3. 3. Informacja na temat przygotowania gminy do sezonu turystycznego – lato 2010.

III kwartał 
1. Ocena realizacji istniejących programów obowiązujących na terenie gminy.
2. Ocena realizacji zadania sezonu turystycznego – lato 2010.
3. Wyjazd integracyjny do gminy przodującej w pozyskiwaniu środków unijnych.

IV kwartał
1. Rozpatrzenie wniosków inwestycyjnych i remontowych złożonych przez 

poszczególne sołectwa do realizacji na 2011 rok.
2. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2011r.
3. Informacja na temat przygotowania do zimy 2011r.
4. Przygotowanie planu pracy Komisji na rok przyszły.

Do punktu 4

W sprawach różnych nie zabierano głosu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

             Protokołowała:           

            Jolanta Galecka                                                                  Przewodniczący Komisji

                                                                                                              Jan Weremijewicz


